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ZAPISNIK 
 
sa 40-sjednice Skupštine Istarske županije . održane 18.04.2017. godine (utorak), u dvorani 
ISTRA Spomen doma u Pazinu 
 
  Sjednicu u 10,00  sati  otvorio  VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i  predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije, Istarskog  
župana mr. sc. Valtera Flega, zamjenice  Župana i  sve ostale prisutne pročelnice i 
pročelnike i predstavnike  sredstava javnih informiranja. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI                                            

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni Odsutan 

3. Elvira-Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

 8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutna 

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutna 

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
Istarska stranka umirovljenika  

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni  

17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  
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18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni  

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Božo Duras 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Vedrana  Gregorović Hrvatin 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
ID 

 

26. Danijel Mohorović 
SDP -SDSS- SDA Hr Opravdano 

odsutan 

27. Tanja Vrbat 
SDP -SDSS- SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
HSU-HSLS  

29. Branko Ružić 
ID Odsutan 

30. Mladen Premuš 
HSU-HSLS  

31. Mirjana Galo 
SDP -SDSS- SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
HSU-HSLS  

33. Maja Šarić 
SDP -SDSS- SDA Hr Odsutna 

34. Kemal Velagić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

35. Bojan Skočilić 
SDP -SDSS- SDA Hr Odsutan 

36. Nikola Dobrila 
ID  

37. Miljenko Koroman 
SDP -SDSS- SDA Hr  

38. Milka Kević 
HSU-HSLS  

39. Marino Roce 
HDZ   

40. Ivica Butorac 
HDZ   

41. Željka Hrlić 
HDZ    
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OSTALI PRISUTNI : 
 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
 GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica  Župana IŽ, 
VALERIO DRANDIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i  druge 
etničke manjine IŽ,  
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  
Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica  Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 
integracije IŽ, 
MARGARETA STIPANČIĆ, pročelnica Službe za  javnu  nabavu IŽ. 
 
 Prema prikupljenim evidencijskim listićima sjednici prisustvuje 36 vijećnika, pa 
Skupština ima potreban kvorum za  održavanje  sjednice i donošenje pravovaljanih  akata.. 
 Za sjednicu vijećnici su dobili  prijedlog  dnevnog reda. Nije bilo nikakvih izmjena i  
dopuna, pa daje na glasanje prijedlog  dnevnog  reda. 

 Nakon glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno usvojila slijedeći 

    D N E V N I  R E D  
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 38. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 39. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje Opće bolnice Pula za izgradnju 

nove Opće bolnice u Puli 
4. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na sklapanje ugovora o nabavi 

interventne radiološke angiosale sa stropnim stativom za Opću bolnicu Pula 
5. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na namjeravane nabave Opće bolnice 

Pula u vrijednosti iznad 1.000,000 kuna 
6. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Istarskih 

domova zdravlja – Case della salute dell'Istria kojom se prihvaća Ugovor o osnivanju 
prava građenja u svrhu izgradnje zgrade zdravstvene namjene u Vodnjanu 

7. Prjedlog  Pravilnika o provedbi postupka  jednostavne nabave 
 

                                          ORDINE DEL GIORNO 

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ  Opravdano 

odsutna 

43. Nansi Tireli 
Nezavisna Opravdano 

odsutna 

44. Mario Radešić 
Istarski laburisti  

45. Ticijan Peruško 
Naprijed Hrvatska – Progresivni 
savez 
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1.  
a. Verifica del verbale della 38-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
b. Verifica del verbale della 39-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta di Conclusione sul consenso all’indebitamento dell’Ospedale generale di Pola 

per la costruzione del nuovo Ospedale generale a Pola 
4. Proposta di Delibera sul previo consenso alla stipulazione del contratto d'acquisto di una 

sala per la radiologia interventistica angiografica con stativo verticale per l'Ospedale 
generale di Pola 

5. Proposta di Delibera sul previo consenso all'intento dell'Ospedale generale di Pola ad un 
acquisto che supera il valore di 1.000,000 di kune 

6. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera del Consiglio d'amministrazione 
degli Istarski domovi zdravlja – Case della salute dell'Istria con la quale si approva il 
Contratto d'istituzione del diritto a edificare al fine di costruire un edificio a destinazione 
sanitaria a Dignano 

7. Proposta del regolamento sull'attuazione del procedimento d'acquisto semplificato  
  
 AD – 1 
 

c. Verifikacija zapisnika sa 38. sjednice Skupštine Istarske županije 
d. Verifikacija zapisnika sa 39. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
 
Vijeće je  bez primjedbi verificirao: 
 
a. 
  Z A P I S N I K  
sa 38. sjednice Skupštine Istarske županije 
b) 
  Z A P I S N I K 
 
sa 39. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 AD – 2  Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se  9  vijećnika:  Vili  Rosanda, Tanja 
Vrbat Grgić, Eleonora Kotiga Vas, Silvano Hrelja, Lino Kuharić, Boris Rogić, Damir Kajin, 
Mirjana Galo, Evelina Biasiol Brkljačić. 
 
 VILI ROSANDA, IDS,  ističe da smo zadnjih  desetak dana  svjedoci iznimno  velikih 
višesatnih  gužvi na graničnim prijelazima. Iz medija se dade vidjeti  da građani nisu ti koji 
protiv  niti kontrole i  svima je  sigurnost na prvom mjestu, ali ono što  svima stvara veliki 
problem što su  duga i višesatna čekanja. To stvara problem kako našim građanima koji 
prelaze granicu, a tako i  našim poduzetnicima i našim iznajmljivačima koji u biti te goste i 
očekuju.  
 Zanima ga  kakva su očekivanja po tom pitanju  za ostatak sezone i što  Županija radi  
minimalizira taj problem da se on u  nekoj minimalnoj mjeri negativno  odrazi na samu 
turističku sezonu koja je pred nama. 
 
 ŽUPAN IŽ mr.sc. VALTER FLEGO ( U nastavku  Župan IŽ) naglašava da je  Europski 
parlament prihvatio nove oblike ponašanja vezano za prijelaz  granice koji su  stupili  na 
snagu  prošli petak pred Uskrs i bili svjedoci jednog kolapsa na  granici i vidjeti aktivnosti koje 
smo odmah nakon toga slijedeće jutro  radili, tako da smo predsjednik Skupštine Istarske 
županije i ja zajedno  sa načelnikom Policijske uprave Istarske, gdje smo izrazili snažno 
negodovanje činjenici da upravo jedan od temeljnih principa EU, odnosno Unije na  kojoj je 
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ona izgrađena se ne poštuje – to je sloboda  kretanja ljudi, budući  da su kolone bile 
višesatne.  Nismo neodgovorni i znamo kolika je sigurnost  građana  važna. No, da treba i 
dalje nastaviti  civilnom kontrolom., gdje   svaki policijski  službenik ima  već  dosta iskustva i  
temeljem svojih procjena može vidjeti koji su  eventualno  rizični putnici.  
  Nakon toga je  bilo  cijeli niz  još aktivnosti u koje se uključio i Gradonačelnik Pula i  
europarlamentarac, gospodin Ivan Jakovčić i sam premijer Andrej  Plenković i ministar 
unutarnjih poslova. Predstavnik je Grčke predsjednik Komisije koji je zadužen upravo za  
slobodu kretanja onda stavio privremeno  van snage, odnosno  derogirao takvu  Uredbu, ne 
samo zbog  naše činjenice, nego i zbog  činjenice da se ona odnosi na područje cijele EU i 
da su takve i slične kolone čekanja na granicama zabilježene još na par mjesta.. To je 
problem EU kao  takve. 
 A ono što ja mogu reći  je da se u međuvremenu  radi, a i temeljem kontakata kojih 
imam i kao član Odbora regija, o tome ću i kolege izvijestiti na sastanku  slijedeći tjedan 
Povjerenstva za  ekonomska pitanja EU, budući da nam je direktno ugrožena  ekonomija 
nama kao Istarskoj  županiji s obzirom na predstojeću turističku sezonu, a i na činjenicu  da 
sam u međuvremenu razgovarao i sa kolegama iz  Finske, koji imaju isti problem , a i iz 
Grčke,, na granici između  Grčke i Bugarske, je ta da je Europska komisija oformila grupu  
eksperata koji će raditi i predložiti novu Uredbu  kako ne bi ugrozili jednu od osnovnih 
smjernica  EU, a to je  sloboda kretanja ljudi. Mislim da su takve  gužve na granicama 
neprihvatljivo što se  trenutno dešava. Kolege iz Slovenije malo revnije provode tu  Uredbu, 
nego što po mojem slobodnom mišljenju oni  to  trebaju  raditi. 
 Ovaj  vikend bio sam  u  stalnom kontaktu i sa našim Ministarstvo, ali i sa Slovenskim 
i osobno nisam najsretniji kako je to izgledalo  na granici jučer poslije podne, međutim, 
nagovještavam još cijeli niz  razgovora sa ljudima iz Europske komisije, komišenerima  
samima, Odboru regija ću to pričati, a i  parlamentarac iz  Istre, europarlamentarac je najavio 
kontakte i sa predsjednikom Europske komisije, jer je situacija nedopustiva da ovakvi idemo 
u turističku  sezonu.  Dakle, ja jesam optimista. vjerujem da će i  i ekspertna  skupina to  sve 
skupa znati prepoznati- 
 I reći  ću  za sam kraj kako smatram da to  nije rješenje problema. Rješenje problema 
je da mi uđemo u  Schengen, ali i da  EU  brani  vanjske  granice, a ne dvije  granice  dvije 
punopravne članice  EU, a to su  Slovenija i  Hrvatska.   
 Svi  ti argumenti  bit će izneseni u Bruxellesu i  vjerujem kada bude i  sama EU, 
odnosno Europska komisija nadležna za pitanja imigracija, odnosno slobode kretanja ludi, 
imala to na  stolu da će  to znati uvažiti.  
 
 TANJA VRBAT GRGIĆ, SDP, pitanje ima za  Župana. 
 Moje  pitanje je hipotetsko. 
 Gospodine Župane , kada bi sutra ili  jedan dan  došao premijer Plenković u  funkciji 
predsjednika HDZ-ea skupa  sa kandidatom ili kandidatkinjom za župana za Istarsku 
županiju ispred vašeg Ureda u Puli i pod prozorom vam držao tiskovnu konferenciju,  koji vas 
žestoko kritizira, bez  da  vam se javi, kako biste se  vi osjećali i kako biste v i  reagirali na to. 
Da li b iste to smatrali uvredom, gađanjem Istre iz Zagreba, napadom ili kako? Hipotetsko je 
malo pitanje, ali vjerujem da ga razumijete.  
 
 ŽUPAN IŽ, kaže da će na hipotetsko pitanje hipotetski odgovor.  
 Hvala vam na pitanju koje očekivano u ovom  folkloru pet tjedana pred lokalne izbore, 
ali ja  nisam opterećen na folklor ni na  hipoteteku, nego na operativne stvari, pitanje u  sferi 
što bi bilo kada bi bilo. I  svatko je  Mišo Kovač svoje sreće. no, ja sam opterećen sa vrlo 
konkretnim stvarima i   na takva pitanja  odgovarati  neću, nego  ću  reći da bih  prihvatio  
svako razmišljanje premijera Plenkovića ili  bilo kojeg drugog političara koje je  u  službi  
napretka i  razvoja  Istre. .  
 
 TANJA VRBAT GRGIĆ, SDP, dodatno  pitanje. 
 Pretpostavila sam da ćete tako nekako  odgovoriti. Naime,  vi  ste prije nekoliko 
tjedana zajedno  sa kandidatom IDS-a za gradonačelnika Umaga ispod prozora  
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Gradonačelnika Grada Umaga održali jednu prilično neugodnu tiskovnu konferenciju sa tim 
kandidatom koji je djelatnik Istarske razvojne agencije skupa  sa vama, djelatnikom Županije, 
za vrijeme radnog  vremena, da se niste javili Gradonačelniku, kojemu  ste bili ispod prozora, 
što smatramo da nije korektno. Naravno, u političkoj utakmici neki smatraju  da je  sve 
dozvoljeno, mi ipak mislimo  da neka minimalna politička korektnost s vaše strane bi  trebala  
biti. Ja sam vas pohvalila prije nekoliko sjednica da ste dosadan, da nemate afera, da ste 
ovako malo amorfni Župan, pa ste poradili na  tome. Ja apeliram na sve sudionike političke 
utakmice da se držimo korektno do kraja. 
 Želim se ovom prilikom zahvaliti, pošto  vjerujem da je zaista uistinu zadnja ovo  
sjednica, predsjedniku Skupštine Istarske županije i  svim kolegicama i kolegama, na  zaista 
jednom korektnom ophođenju i  vođenju  sjednice i  vjerujem da ćemo u  duhu toga odraditi i 
političku  utakmicu do kraja i  da će se Župa, kao i do sada, osim ovih iznimaka, korektno 
ponašati. 
 
 ŽUPAN IŽ, na kraju je sve  skupa to tako simpatično i zvučalo, barem meni, ali ako vi 
znate što ću ja odgovoriti prije nego što pitate, onda ja ne bih ni pitao, ali, u redu je pitati. Sve 
je u redu.  
 Imali smo u ovih 4 godine, ali to smatram da nije toliko  važno, primjera iz iz lijevi i iz 
desnih stranaka ministara koji  su dolazili u  Istru, a da se ovom Županu nisu javili i sve to 
ide, ono što se kaže,  u drugi i reći mirovinski stup i neka ide. ako su nešto dobroga napravili 
za  Istru neka jesu.  Nikada nosam niti hoću riječi negativne o nikome reći, nevažno  da li je 
to  tema općine ili grada, pa to  ne želim ni danas na Skupštini, a mogu obećati da neću. ni 
slijedećih pet tjedana već   da ću biti koncentriran na konkretne stvari. A ovdje mislim da se 
čak i nešto i pozitivno iz  toga desilo. To je  sada postala  tema i  idimo da nakon 3 godine 
gdje se nije nudilo rješenje, sada u  tri  tjedna  dva, tri  vrlo konstruktivna rješenja za  srednju  
školu   su se pronašla.  Mislim da je to bilo jako pozitivno.   .    
 
 PREDSJEDNIK,  ako još netko ima potrebu za predizbornu kampanju molio  bih ga 
da odmah izađe za govornicu, ako  ne ja  ću prekidati sve koji budu ulazili u te  teme. 
  
 ELEONORA KOTIGA VAŠ, IDS,  
 Ja neću govoriti o predizbornim temama, nego o  životnim temama. 
 Približava nam se  turistička sezona  i s time i biciklisti  na našim cestama. Njih je sve 
više i više. Radim u Umagu  tako da od Novigrada do Umaga putujem svaki dan i prošlo ljeto  
sam u jednom momentu izbrojila na toj cesti  21 biciklistu. s tim da to nosu  bili sportaši, nego 
moram napomenuti individualni  biciklisti, eventualno ili  dva biciklista. Na tim našim  cestama 
stvaraju  gužve, opasnost je i po vozače, a i  po te bicikliste.  
  Htjela bih samo jednu informaciju : da li  se možda radi po tom pitanju da vidimo što  
ćemo s  time ?  
  
 ŽUPAN IŽ,  radi se i to je zbilja, neću  reći problem, ali izazov sa kojim se  susrećemo 
i  sa kojim smo  se  već neko vrijeme uhvatili u koštac. Činjenica je da u  Europi svake 
godine se proda više bicikla nego osobnih automobila. A isto tako je činjenica da mi želimo 
biti  ciklo  destinacija i da kao takvi radimo i velike napore, prvenstveno u  marketinškom 
smislu, ali i u logističkom , posebno  sa smještajnim kapacitetima kako bismo  i određene 
smještajne kapacitete pretvorili u bajk frendli. Ono što  nam se kasnije dešava, dešava nam 
se nedostatak biciklističke infrastrukture, gdje imamo  dva smjera na kojima već djelujemo i  
sa kojima ćete i vi već krajem godine i operativno, kao  Skupština biti upoznati. Činjenica je 
da   smo krenuli  preko nadležnog Upravnog odjela, a i  preko interno smo  bajk odjela  u Istri 
analizirati  sve staze koje su potencijalno prihvatljive za promet  biciklista i te staze kroz 
smjernice, zato  sam i  rekao za  Županijsku skupštinu, koje će na ovu  Županijsku skupštinu 
doći do kraja godine, detektirati koje su  staze bajk frendli, koje bismo i označili da nam se, 
recimo,  prometnije ceste , ali isto tako i da educiramo, prvenstveno, iznajmljivače, da  
educiramo hotelijere kako bi i goste na takve staze usmjeravali, a na nama   bi bilo  da te 
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staze i označimo  kako i sami gosti znali gdje mogu  bezbrižnije bavi ti se ovim zdravim 
sportom. 
 Ono drugo dugotrajnije rješenje na kojemu  smo počeli  raditi je  činjenica   
da Hrvatske  ceste sudjeluju u jednom programu koji se zove Euro velo. To je projekt gdje 
Hrvatske ceste su u obvezi  financirati turističku infrastrukturu uz državne prometnice, ukoliko 
prije toga mi, kad kažem mi, onda mislim na općine i gradove i  Županiju, znači, na javni 
sektor i turistički sektor zajedno i njih ćemo uključiti u taj posao, riješimo  sve pretpostavke 
kako bi grad nja  mogla započeti. Znate koje su to pretpostavke. To je i projekt i imovinsko.- 
ravna pitanja. Zato smo mi  već počeli raditi na pripremnim radnjama i prema jedinicama 
lokalne samouprave u smislu detektiranja svake čestice, idejnih projekata koji  nakon toga 
slijede. Naravno da ćemo imati na koordinacijama  gradonačelnika projekte, tu  temu, kako 
bismo i njih motivirali da u  svoje proračune stave sredstva i za otkup zemljišta, odnosno za 
ishodovanje dozvole o gradnji, kako  bismo nakon toga  mogli doći u Hrvatske ceste sa 
spremnim projektima i  tražiti  fizički novac za gradnju, koji, kao što kažem, iz tog  europskog 
projekta je osiguran. Dakle, krećemo  vrlo ozbiljno se uhvatiti u koštac sa tim problemom, jer 
želimo biti  bajk  regija želimo biti  bajk frendli  županija. Međutim svjesni  smo opasnosti koje 
biciklisti, odnosno  ciklo  turisti pružaju u prometu i zato u  predstojećem  razdoblju po tom 
pitanju mogu te dvije velike grupe aktivnosti već sada posebno  sada najaviti.  
 
 SILVANO  HRELJA, HSU, neću   ostavljati pitanja za  europske projekte, dapače, 
nešto puno prizemnije, nešto što muči naše  građane,  to naročito je u porastu u Južnoj Istri, 
imamo jedan različit problem, problem nekontroliranog kretanja divljih svinja, velikih šteta od 
divljih svinja na usjevima, a postoji opasnost na prometnicama. Vjerojatno dio toga spada ne 
u nadležnost Županijske  skupštine, nego lovačkih društava, nego i jedinica lokalne 
samouprave. Međutim, mislim da je to zajednički problem, jer divljač ne poznaje granice 
jedinica lokalne samouprave, niti poznaje granice pojedinog lovačkog društva i  mislim da bi 
sa tim problemom boriti se morala  određena koordinacija  Županijskog  Upravnog odjela za 
poljoprivredu. 
 Druga je priča, vjerojatno, vezana  više uz jedinice lokalne samouprave, međutim, 
opasnost koja iz nje proizlazi nadilazi problematiku jedinice lokalne samouprave, to je  ispaša 
ovaca u  Južnoj  Istri,  gdje ih je jako lijepo vidjeti, jako je lijepo vidjeti  da ima ovaca i  
janjaca, međutim, ona pustoš koja ostaje nakon njihove ispaše, a to su srušeni suhozidi, 
nema više prolaza  za eventualno vatrozaštitu požarnih putova itd., je problem koji  nadilazi  
moguće koristi od ispaše ovaca, pa  bih molio da vidimo što se tu da riješiti po ova  dva 
problema ? 
 
 MILAN ANTOLOVIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu IŽ,  ovo je uvijek aktualno pitanje na prostoru  Istre kada govorimo o naletu 
divljači i nekontroliranom držanju  stoke. To su dva problema koji na neki način rješavamo u 
suradnji s lovačkim društvima, gdje su  lovačka  društva ovlaštena da gospodare  lovištima. 
MI smo na ovoj Skupštini prošle godine dodijelili lovačkim društvima 38  zajedničkih  lovišta 
narednih 10  godina  i od nadležnog Ministarstva poljoprivrede dobili suglasnosti na lovno-
gospodarske osnove za   sva lovačka društva, svih 38 lovačkih  društava.  
 Divljač, posebno visoka  divljač, koja se se više povećava u Istri zato što nema više 
krupne stoke i na naprosto  .zamjenjuje uzgoj  stoke u prirodi, potrebno je u suradnji  sa 
lovačkim društvima i jedinicama lokalne samouprave, uz potporu Upravnog odjela za  
poljoprivredu, koji je nadležan za nadzor provedbe  lovno-gospodarskih osnova zatražiti od 
Ministarstva pojačan odstrjel za takvu visoku divljač. i ni dobivaju  te suglasnosti. Dakle, gdje 
se to pojavi potrebno je zatražiti od Ministarstva, lovačka  društva dobiju  dozvolu i mogu 
pojačano vršiti odstrjel visoke divljači. 
 Što se  tiče nekontroliranog pašarenja, valja istaknuti  da smo mi na Skupštini prije 
desetak godina donijeli  Odluku o pašarenju . Na temelju te iste Odluke ovlaštene su i na 
temelju Zakona o  stočarstvu i Zakona o dobrobiti držanja domaćih životinja ovlaštene su 
jedinice lokalne samouprave da svaka na svom području donese odluku o pašarenju i na taj 
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način vrši  nadzor i kontrolu, te je  potpuno u njihovoj ingerenciji  vrši nadzor i kontrolu 
držanje stoke na otvorenom.  
 Mi cijenimo da je stočarstvo ključ borbe protiv  požara. Danas ima jako puno  
neobrađenih i napuštenog zemljišta, svi putove koji vode kroz šume su  zarasli i vršimo u  
suradnji  s jedinicama lokalne samouprave i lovačkih društava čak i sufinanciranje  na teret 
lovo-zakupnine upravo probijanjem protupožarnih  putova da bi  se   spriječilo iznenadni 
požar  i da  bi se lakše omogućilo  vatrogasnim vozilima dolazak do  takvih potencijalnih 
požarišta.  
 Lovačka društva nose velik dio  tereta upravo u  borbi protiv požara, međutim, i  
stočari i  stočarstvo je također dio borbe protiv požara. Cijenimo  brigu  da se sačuvaju 
suhozidi, ali  mi smo spremni pomoći  svakoj jedinici lokalne samouprave izraditi takvu 
Odluku o pašarenju koristeći iskustvo koje smo mi donijeli upravo  na ovoj Skupštini.   
 
 SILVANO HRELJA, HSU, dopunsko pitanje, zahvaljujem gospodinu Milanu 
Antoloviću na pojašnjenju, međutim, stvari tako  stoje, imamo eksploziju prirasta divljači, 
imamo  situaciju da kod  Vile Marije u Puli preko ceste prođe desetak divljih svinja u redu 
jedna za  drugom. Ono što ljudi u jutro posade drugo jutro nađu sve  raskopano i nema 
usjeva, štetu su  enormne. Zanima me da li ćemo imati  rezultate, jer sve je to lijepo 
postavljeno, međutim, odstrjela nema,  prirast divljači je  prevelik, više nego što možemo 
podnijeti.  
 I  druga priča, naravno, nisam govorio o ovoj ekspoziciji čuvanja  suhozida. Suhozide 
treba čuvati, ali je problem kada ovce nekontrolirano preskaču suhozide, onda više nemate 
ni požarnog puta, jer jednostavno sruši suhozid, kamenje padne na put i ne mogu više proći 
ni jedna vatrogasna kola. U tome je problem, a to je dodatni trošak za  jedinicu lokalne 
samouprave. Prema tome ili će pasti ovce kao što su to nekada činili i čuvali  pastiri, a ne 
pustiti ih na određenu  površinu  da sruše zidove i onda smo svi polako u opasnosti. Stvar je 
malo kompleksnija i kada se spustimo na lice mjesta vidjet ćemo doista da su štete drukčije 
nego što o  teoretski izgleda. .    . 
   
    LINO KUHARIĆ, IDS, na nekoliko prijašnjih sjednica ove Skupštine, govorili smo o 
Rovinjskoj bolnici za koju  su predviđena značajna financijska  ulaganja kako bi se  
smještajni kapaciteti, sam rad i uvjeti rada u toj bolnici konačno podigli  na jedan viši  nivo. 
  Zanima me da kako ide sa  planom investicija. Bilo je govora o 20.000.000,00kuna . 
Da li će nakon tih investicija nivo usluga i sam rad te bolnice biti podignut na  veću razinu ? 
 
 ŽUPAN IŽ, u par navrata smo  na Županijskoj skupštini pričali o Rovinjskoj bolnici, o 
ortopedskoj bolnici «Dr.Martina Horvata» i prisjeti ću vas na vrijeme od  oko tri godine gdje je 
ona  grcala u financijskim problemima. Danas možemo reći da je ona financijski stabilizirana, 
da danas ostvaruje financijski viša koji neće ostati negdje već će biti uložen u dizanje 
kvalitete usluga i smještaja u toj  bolnici.  
 Ovdje želim reći  dvije su teme. 
 Prva je ulaganje u hardwer, koje je dogovoreno na  sastanku između Grada Rovinja, 
Županije i same bolnice i ići će zajednički trećina, trećina, trećina, je projekt  gradnje 
vaterpolskog  bazena s obzirom na dotrajalost postojećeg, koji će biti i gradski i  bolnički, 
gdje očekujem veliku pomoć  samog Grada Rovinja već ove jeseni. 
 Ono što isto tako treba reći je softverski dio, odnosno činjenica da bolnica proširuje 
svoje  usluge mi t mene osobno izuzetno veseli, dobili smo prošli  tjedan odgovor HZZO-a na 
našu  zamolbu, dakle, na pisanja koja sam osobno  radiom a to je zahtjev za proširenjem 
djelatnosti, gdje je HZZO odgovorio da prihvaća uslugu proširenja djelatnosti upravo na 
dječju  fizijatriju, što je sjajno  da naša djeca mogu sada jednu novu uslugu početi koristiti u  
rovinjskoj  bolnici i to nas još više motivira da nastavimo sa tim ulaganjima da sutra rovinjska  
bolnica može nastaviti  širiti  svoju djelatnost i  da  još više specijalista dođe u nju. 
 Da zaključim, smatram da  i siguran sam da najteža razdoblja ili godine iza rovinjske 
bolnice su i da  slijede puno, puno bolja i u smislu samih ulaganja, ali i pružanja usluga svim 
našim građanima.  
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 . BORIS ROGIĆ, IDS,  jako puno  se u zadnje vrijeme govori o zdravoj hrani, o  zdravoj 
prerani. Da bi se to postiglo sigurno da treba određena aktivnosti raditi na ekološkoj 
poljoprivredi i proizvodnji. Naročito je u  zadnje vrijeme  intencija da se zdrava prehrana 
uvede u škole, u vrtiće i određene druge ustanove  gdje boravi određeni profil naših građana.  
 Između ostalog također se  govori, a i uvodi e takozvani  ekološki turizam. To je još 
jedan način privlačenja  turista osim klasične prehrane, da se ponudi još nešto  osim toga.  
 Zanima me  u kojoj je  fazi ekološka proizvodnja, da li  se nailazi na određene 
probleme i što Županijska skupština, odnosno Upravni odjel za poljoprivredu  čini po tim 
pitanima ? 
 
 ŽUPAN IŽ, trend je takav, ali  ne samo  trend, nego i strateško opredjeljenje IŽ. Mi  
želimo biti dio regija i zajedno sa gradovima i  općinama  cijeli niz konkretnih subvencija, 
pomoći, svim zainteresiranim proizvođačima koji žele imati takav certifikat već  sada nudimo. 
Ono  što mogu reći, a činjenica  je da upravo i nadležni Upravni odjel ovih dana provodi 
javna nadmetanja. Mi imamo, kao što znate,  zbog toga jer ste vi prihvatili, kao Županijska 
skupština, i puno veća sredstva nego prošli godina za  ekološku proizvodnju, za  ekološku 
poljoprivredu, gdje mislimo  da treba nastaviti ulagati u  certificiranje, u radionice, u 
edukacije, ali u europske projekte u koje će naši  ekološki poljoprivrednici ulaziti ulazit, a kao 
što  sam rekao, takvi  fondovi  na razini Europske komisije su izdašni. Zato i mi idemo  sa 
vrlo, vrlo konkretnim pomoćima svim našim  ekološkim proizvođačima. 
  I kao što ovdje u par navrata smo pričali ono što nam  slijedi je  i  eko-agroturizam, 
kao  dodatna vrijednost naših ago-turizama diljem Istre, koji će se diferencirati od nekih 
drugih agro-turizama  van ove županije, te je  cilj stvoriti jake ekološke proizvođače u  Istri. 
Mi  već sada zajedno  sa gradovima i tu želim Grad Pulu kao jedan jako pozitivan primjer  
izdvojiti, imamo  na tržnicama i rezervirana mjesta za  takve ekološke proizvođače, što znači 
da se  potiče i u smislu plasmana  takvu ekologiju. A ono što ćemo mi dalje raditi je kada 
ojačamo  te ekološke proizvođače i kada oni budu  imali, a  vjerujem da će to biti  vrlo skoro i 
višak svojih proizvoda, ekoloških proizvoda, bio proizvoda, onda u skladu sa  Zakonom o 
javnoj nabavi, koji je  nedavno i donesen, ostaje  nam da se porinemo  da  ekološka hrana 
proizvedena u Istri  bude i konzumirana u  Istri. I vjerujte, ja kao  Župan,  bio  bih jako sretan 
da u vrtićima, u školama, u  bolnicama, u domovima za  starije i nemoćne , jedemo hranu što 
bi rekli Talijani «a chilometro zero». znači, proizvedeno ovdje lokalno, koja će za početak, 
barem u javnim ustanovama temeljem Zakona o javnoj  nabavi moći se plasirati. I zato i s 
ovog mjesta apeliram na sve ravnatelje  da tako  razmišljaju. Novi zakon o javnoj nabavi  to 
omogućava, na nama je da dignemo još više na noge ekološke proizvođače, ali da isto tako  
razmišljamo i o zatvorenom ciklusu od  stvaranja te hrane do plasmana, odnosno prodaje što 
mislim da javni sektor može itekako  pomoći kompletnoj ekološkoj poljoprivredi  u  Istri. Znam 
koji  nam je cilj, želimo biti  bio  regija i siguran sam da u  budućem mandatu biti će to jedna 
od  vrlo ozbiljnih tema koje ćemo operativno kroz Upravni odjel za  poljoprivredu, ali i kroz 
sve županijske  agencije i ustanove provoditi kako bismo se čim više diferencirali od ostalih 
velikih proizvođača hrane kojima mi  ne možemo konkurirati, ali možemo kvalitetom  
oznakom ekološke proizvodnje. 
 
 DAMIR KAJIN, ID, ima dva pitanja 
 Prvo pitanje: zašto Istarska županija koči izradu Prostornog plana  Grada Buzeta. 
Što je  razloga da taj plan još nije  donesen da se blokira  razvoj jednoga grada. Zašto u tom 
planu još uvijek opstaju, recimo, kompostana i što je sa turističkim punktovima. 
 Pitanje. zašto  Županija koči  izradu Prostornog plana Grada Buzeta? 
 Drugo pitanje je sigurno problem broj jedan danas  u Istri, a to je sudbina 
Agrolagune. Ja sam još pred nekih 10 dana, vjerojatno, među prvima primijetio da Todorić 
više nije većinski  vlasnik Agrolagune. Pošto su prvi ljudi ODS-a duboko involvirani, što 
duboko, preduboko involvirani  sustav Agrokora. savjetnici su Todorića, direktori karizme 
Agrolagune itd., nemoguće mi je zamisliti da Župan, da načelnici Poreštine, Gradonačelnik 
Poreča nisu znali za prijenos vlasništva na Dubravka Grgića. Agrolaguna ima  1.193  hektara 
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najplodnije istarske zemlje u koncesiji i umjesto  da Županija, Gradonačelnik Poreča, nije 
bitno, načelnici općina zapravo preuzmu Agrolagunu, to je učinio preko skrbničkog računa 
Dubravko Grgić ili  bolje  rečeno  EURO HEK, Agram Jadransko. 
 I to se isto pitanje nadovezuje na ono pitanje koje je prije toga  postavljeno. A oni koji 
se  smiju, vjerojatno bi i dalje špekulirali i trgovali s svetom istarskom zemljom za 
protuvrijednost od  0,70 lipa  do  2,50 kune. Samo tako nastavite i ovdje ćemo izgubiti  1.193 
hektara     
 
 PREDSJEDNIK, olovkom udara u svoj mikrofon i kaže; »Čovik ne zna ča bi reka».
  
 Pita da li netko  želi ogovoriti na postavljeno pitanje. 
 Riječ daje Županu  IŽ. 
 
 ŽUPAN IŽ, prvo je pitanje bilo zašto IŽ koči donošenje Prostornog plana Grada 
Buzeta. I ako bih ja počeo odgovarati na pitanje zašto koči znači  da bih ja priznao  da 
kočimo. Ne kočimo !  I zato nema potrebe odgovarati na pitanje zašto kočimo, jer ne  kočimo, 
nego  samo  želimo da je prostorni plan bilo kojeg grada ili općine u skladu sa planom višeg 
reda, a to je Županijski prostorni plan, odnosno da su  procedure usklađene sa Zakonom o 
gradnji Republike Hrvatske. Koliko je meni poznato postoje manji detalji u proceduri koju 
treba uskladiti i to je naš Zavod za prostorno uređenje sasvim jasno  rekao Gradu Buzetu i te 
tehničke detalje  vjerujem da će Grad Buzet vrlo  brzo i riješiti. 
 Agrolaguna je super važna za  istarsku poljoprivredu i istarsko gospodarstvo u  
cijelosti. Prošla dva tjedna imao  sam  cijeli niz kontakata i  sa različitim dobavljačima 
Agrolagune sa našim vrijednim poljoprivrednicima koji strepe za  svoju sudbinu. No, ni jedne 
minute ni jedne sekunde račun Agrolagune nije bio blokiran. Činjenica je da  Agrolaguna ima 
cijeli niz  hektara u koncesiji i mislim da je to dobro da ima u koncesiji,  da nema u vlasništvu. 
Međutim, .činjenica je da  Agrolaguna ima sjajne proizvode koji siguran sam će opstati na 
tržištu, jer inače nitko  ne bi ni želio kupiti  taj vlasnički udio d Agrokra, ali  da je Agrokor je 
ostao u  vlasničkoj strukturi  sa oko  34 % , što znači da i  temeljem Zakona  koji je Hrvatska 
vlada predložila, a Sabor  usvojio, nemoguće je prodati taj vlasnički paket i  da je to  trenutno 
takva situacija što znači da nitko  sada neće na neki način kupiti  bez Vijeća vjerovnika, kako 
i  sam zakon kaže, ostatak dionica Agrokora, koji je  u vlasničkom paketu same Agrolagune. 
  U ovom trenutku nam ne trebaju  u ovom trenutku nikakva napuhavanja oko 
Agrolagune, jer  bi se to, ne da bože, moglo preko leđa svih dobavljača, odnosno  OPG-eova 
i samih zaposlenika Agrolagune reflektirati, već da smo  svi pozvani da im pomognemo s 
obzirom na važnost ove tvrtke za istarsko gospodarstvo i BDP-e u  cjelini. 
   
 DAMIR KAJIN, ID, dodatno pitanje,  ako ne koči Istarska županija izradu Prostornog 
plana Grada Buzeta, onda koči Grad Buzet. Doista bih volio vidjeti koji su ti tehnički detaji. 
Znam samo da  bez plana nema invetiranja. 10  godina se donosi Prostorni plan, a pitanje 
kada će se  zapravo i donijeti. 
 Agrolaguna ima 1.193 hektara najplodnije istarske zemlje. Neka od te zemlje je tik do 
mora, maksimalno udaljena od mora 5 kilometra. Ima i  vlastite zemlje, ima i urbanizirane 
zemlje  itd. Ali ono što je bit  tko  drži Agrolagunu drži  razvoj budućnosti širenja Poreča i 
porečkih općina. 
  Istarska županija za intelektualne usluge ove godine potrošit će 18.000.000,00 kuna, 
kao da zaposliš  160 ljudi na godinu  dana sa prosječnom plaćom Republike Hrvatske 
(Predsjednik  udara olovkom u  svoj  mikrofon), s time se moglo otkupiti  Agrolaguna. 
 
 /Predsjednik, isteklo  vam je vrijeme/. 
 Samo još jedna minuta. 
 . 
 PREDSJEDNIK, hvala lijepa. 
 To radim svima kojima je istekne vrijeme, ali drugi paze na vrijeme, a vi ne, 
gospodine Kajin.  
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 Nitko ne želi odgovoriti na postavljeno pitanje. 
 Riječ daje  vijećnici Mirjani Galo. 
 
 MIRJANA GALO, SDSS,  moje se pitanje isto bilo odnosilo na, prvo,  trebala sam 
pitati o Agrolaguni i zaposlenicima kakva je njihova sudbina nakon svega, nakon razvoja sa 
Agrokorom i Todorićem, da li će oni koristi, kao što to ima naš europarlamentarac ili  će ostati  
na cjedilu, na koji  način ćemo mi to pomoći da ti radnici opstanu i da  žive dostojno od onih 
poduzeća koja su oni sami  sagradili i drugi  građani koji žive ovdje.  
 Drugo, pitanje, prije godinu dana je bio  natječaj za Zakladu za razvoj civilnog društva 
u Istri. Javile su se puno više kolegice nego što se to  planiralo, imenovalo se jednu, pa me 
zanima što je sa ove  dvije kolegice, kojem su izuzetno sposobne, i koje su podnijele tužbu, u 
kojem je to  sada statusu? 
 
 PREDSJEDNIK, ja  bih  samo molio jednu  stvar, ponukan ovim što je prije Damir 
Kajin rekao, ali s njim ne želim ulaziti u  debate, jer ne uzimam u obzir ono što on kaže u 
ovakvim situacijama, ali gospođo Galo, kada vi kažete da netko ima neke enormne koristi, 
dajte molim vas, recite ovdje svima nama, tko je taj i kakve to  enormne koristi ima. Inače , to 
su čiste insinuacije, a rekli  smo prije i zamolio sam da se  nećemo obaviti izborima i  takvim 
temama itd.  
 
 ŽUPAN IŽ, u ove 4 godine stvarno svaki put sam odgovarao i ovaj put želim 
odgovarati,  ali nisam  razumio pitanje Zaklade, jer vi mene pitate nešto što  ja ne znam. 
Sjećam se tu pred jedno dvije godine. Mislim da baš vi  rekli ste da će biti neke  tužbe, nešto, 
do dana današnjeg nitko me nije ništa pitao, tako da stvarno ovo pitanje ne razumijem  i  ne 
mogu  vam odgovoriti oko Zaklade. 
 Oko Agrolagune prije sam rekao i mislim da ne treba pumpati  taj balun, nego naći 
načina da ljudima pomognemo. Do  sada su dobili  sve plaće i ja sam uvjeren da će tako i 
ubuduće biti  s obzirom ne na nas, nego  na kvalitetu njihovih proizvoda. 
 
 MIRJANA GALO, SDSS, da nisu insinuacije  mogu samo  reći ono što smo  čitali iz 
medija. Naš europarlamentarac je obavijestio  sve građanke i građane da on na temelju 
konsultacija prima 5000,00  eura mjesečno od  Agrokora i Todorića. To je bilo javno i  to nije 
nikakva insinuacija. 
 Vezano za  Zakladu  tužbu  su podnijele dvije kolegice koje su  se javile na natječaj, 
to su Suzana Jašić i  Aida Babić. Pitam o tome.  
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje na pojašnjenju i kaže: pitat ćemo ga  da se izjasni o tome.  
 
 ŽUPAN IŽ,  imam komentar da bi stalo u  zraku visjeti Nemam pojma koliko je tužbu 
Županija je prisutno, jer svaki tjedan potpišem ovlaštenje nekom od  svojih pravnica. Ne 
miješan se u rad sudova i neka svatko radi  svoj posao.  .  
 
 EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ, HSU-HSLS, chiedo a questa Assemblea anche se 
non vedo l'assessore presente, forse si, cosa potra succedere sulla strada tra Digno  e 
Galesano se  passa una coriera, un auto e un ciclista. Pur  troppo siamo nella situazione in 
qui il maco  stradale e  molto  streto per molti lavori  ce sono stati fati e non  si nota la 
continuazione di  questi lavori.. Una parte della caregiata non e asfaltata. Si pensa di 
asfaltare questa parte della  caregiata o  pur di lassare cosi una strada streta che  gia da 
prima era streta, adesso ancora piu' streta.  
 
 JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za  održivi  razvoj IŽ, ne znam na koju 
se  cestu točno odnosi, da li na ovu glavnu državnu cestu ili..   /Evelina: Galižana 
Vodnjan. To je jedina cesta, neasfaltirana Galižana- Vodjan/. 
 Mislio sam na državnu cestu do  raskršća, pa onda za Galižanu, ako  ste na to mislili, 
od  državne ceste od Vonjana prema dolje. Koji  dio gdje se sada grade novi objekti. Na koji 
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dio  ste mislili  gdje se već  sada širi kod ulaza gdje je BIP TIP ona firma radi i poslije dalje 
prema Galižani. 
 (Evelina, od te firme prema Galižani./. 
. Profil je takav kakav je. Nisam razumio pitanje, vi  hoćete da se proširi cesta. 
 /Evelina, ne da se asfaltira  dio  ceste koji  je započet, oprostite./. 
 Koliko ja znam oni su  samo uređivali pojas od  ceste do suhozida, a profil ceste je 
ostao isti. Profili  cesta, naravno, i  županijske i svih ostalih mogu biti. ako je minimalna širina 
550 metara onda ima i označenu  traku. Ukoliko je  cesta uža od  5,50 metara nema trake i 
tako se odvija promet na tim drugim cestama. Takvih  cesta imate jako puno. Nikada nije bila 
ni označena i zato vam i govorim ukoliko  prometnica nema profil od 5,50 metara onda se 
traka niti ne crta.  
 /Evelina, prije je bila nacrtana/. 
 Ne znam da li je bila nacrtana ili nije.  
 
 PREDSJEDNIK, predlaže pročelniku  Josipu Zidariću  da to pitanje prouči  pa dade 
gospođi Evelini Biasiol Brkljačić pisni odgovor ako je moguće. .  
 
 JOSIP  ZIDARIĆ, jer vi  to znate, jer je ista cesta kakva je i nema ni  trake, a širina je 
ispod  5 metara. i onda se ljudi tamo snalaze kako mogu proći i neko im se makne, drugi 
prođe. 
 
 PREDSJEDNIK, gospodine pročelniče, hajmo se dogovoriti da to proučite, vidite u  
čemu je problem, popričajte sa gospođom Evelinom da vidimo  gdje je problem i probajmo 
predložiti neko rješenje, ako je  potrebo.  
 Ja pokušavam predložiti rješenje, ali ne ide. 
 
 EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ, nisam ni mislila da će biti odmah ponuđeno  
rješenje, nego  da ćemo iznaći rješenje pretpostavljam da da'. Cesta nije bila u cijelom  dijelu 
označena ta traka koja dijeli cestu.. ali u jednom dijelu je bila. A u ovom dijelu baš  gdje je 
bila to je sužena cesta sada. Razumijete !? 
 /J.Zidarić: Moram pogledati/. 
 U redu. 
 
 PREDSJEDNIK, dogovorili se  da će   gospodin Josip Zidarić to pogledati na terenu i 
dati pismeni odgovor.  
 S ovim je zaključena točka vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 
  
 Prelazi se na točke Ad-3 do AD-6 radi kojih je i sazvao u biti sjednicu Skupštine 
Istarske županije, neovisno  o tome što je  bio  već najavio da više neće biti sazvana 
Skupština Istarske županije, ali kako se radi o izuzetno značajnim pitanjima koja ne trpe 
odlaganja kako bi  gradnja i opremanje Opće bolnice Pule išli svojim tokom, neovisno o tome 
što ova Skupština još dva dana mandata, odlučio je da je sazove kako bi  se donijele 
neohodne oduke. koje se odnose na gradnju i opremanje Opće bolnice Pula i na  gradnju  
Doma zdravlja u Vodnjanu.. 
 Pošto su točke od AD- 3 do AD- 6 predlaže da gospodin Župan dade  zajedničko 
uvodno obrazloženje po  svim točkama, a nakon toga  svakoj pojedinoj točki ako se bude  
smatralo da je potrebno će pročelnica, gospođa Sonja Grozić Živolić, dodatno obrazložiti. 
 
 VALTER FLEGO IŽ, .hvala vam svima što ste danas došli na sjednicu  Skupštine IŽ, 
posebice predsjedniku na sazivanju Skupštine Istarske županije s obzirom da su  sve ovo 
točke dnevnoga reda koje su u djelokrugu rada Županijske skupštine IŽ. Činjenica je  da  vi 
jeste pred  dvije sjednice donijeli Odluku o tome da mogu kao izvršno tijelo potpisivati sve 
takve Odluke kako  ne bismo kočili izgradnju i opremanje Opće bolnice ili nekih drugih sličnih  
institucija. Međutim, s obzirom da se odužilo raspuštanje predstavničkih tijela, što mislim da 
je dobro, danas imamo na dnevnom redu jako pozitivne točke, koje se tiču izgradnje i 
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opremanja bolnice, Ljekarne u Vodnjanu, ali i  snižavanja kamatne stope sa 4 na 3 postotna 
poena za samofinanciranje gradnje Opće bolnice u Puli. To je jedna jako pozitivna tema, jako 
pozitivna vijest, budući da smo uspjeli u niz iks sastanaka zajedno sa Hrvatskom bankom za 
obnovu i razvoj izboriti se za  povoljniju kamatnu stopu koja će direktno imati utjecaje na 
proračune svih gradova, svih općina i Istarske županije i tako slijedećih 18 godina buduće da 
kumulativno m i plus država 75:25, štedimo u tih 18 godina skoro  30 odnosno  
29.000.000,00 kuna . Mislim da je to itekako pozitivna vijest. I  ja vas samo molim, ne želeći 
oduzimati vam više  vrijeme,  da podržite ove pozitivne točke dnevnog reda,  reći  da u 
međuvremenu, kao što i jeste izglasali kada Županijske skupštine ja ću temeljem vašeg  
ovlaštenja potpisivati i onda nakon konstituiranja opet sve vam podastrijeti kako bi bio rad  
maksimalno  transparentan, a ne bismo kočili i  buduće nabave, prvenstveno opreme za  
Opću bolnicu Pula.  
    

AD – 3 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje      
Opće bolnice Pula za izgradnju nove Opće bolnice u Puli 

 
 PREDSJEDNIK, pita da li je potrebno još neko obrazloženje osim obrazloženja 
Župana  koje su  vijećnici dobili ? 
 Nije potrebno, pa otvara raspravu za  klubove vijećnik, za koju se javili vijećnici: Tanja 
Vrbat Grgić, u me Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-SDA hr. vijećnik Damir Kajin, u me Kuba 
vijećnika ID. 
 
 TANJA VRBAT GRGIĆ, naglašava da će Klub SDP-SDSS-SDA Hr. podržat 
predloženu Odluku. Uvjeti  kreditiranja su  bolji od prethodno ugovorenih. To je svakako 
pozitivno. Jedino nije mi jasno, na posljednjoj, prethodnoj sjednici Skupštine IŽ smo  dali 
nekakvu suglasnost. da li  ona sada prestaje važiti ili ne, i novi saziv  Skupštine će se 
vjerojatno dogoditi u neki mjesec dana, mjesec i nešto, kratko,. tako da se pitam što dodatno 
će trebati potpisivati. do tada.  
 I još jedno pitanje koje sam vam bila postavila prije  par Skupština, da li možete 
ponoviti koliko će od tog iznosa, odnosno duga koji će trebati platiti za  bolnicu  pasti na 
jedinice lokalne samouprave., općine, gradove u Istarskoj županiji.   
 
 DAMIR KAJIN, ID,  ovdje govorimo, kao što je rekao  malo prije Župan o 
600.000.000,00 kuna, govorimo o  kreditu  HABOR-a koji sa 4 % kamata sada iznosi 3 posto 
na  rok otplate od 18 godina. Prva rata dopjeva 30. 09. 2018. godine. Ovdje je i ova  druga 
tranša od  300.000,00 kuna koju izdaje ERSTE banka po stopi od 5,674 %.  50 %  financira 
komercijalna banka,  50 %  financira HABOR. Da li glasati za to? Jasno, da glasam za, ali  
ono što građani Istre trebaju znati, a što je rekao  isto malo prije Župan, da 75 %  sredstava 
osigurava država, 25 %  osiguravaju jedinice lokalne samouprave na prostoru  Istarske 
županije ili  450.000.000,00 kuna država, nekih 150.000,000,00 kuna  lokalna samouprava. 
 Ono  gdje je možda čak i veći problem od toga. odnosi se na dospjele dugove  Opće 
bolnice Pula. Ako se ne varam oni iznose negdje 213.000.000,00 kuna,  bez kreditnih 
obveza  za ukupno zaduženje oko 83.000.000,00 kuna, od čega je 60.000.000,00 kuna  
dospjelo, a od tih 60.000.000 kuna dospjelih  57.700.000,00 kuna odnosi  se na lijekove.  
 Želim samo podsjetiti kako se  2013., 2014. godine krenulo  u gradnju Opće bolnice u  
Puli. Prilikom svakog proračuna u  Saboru RH  od 2002., 2003. godine na ovamo se 
osiguravalo nekih  15, 20.000.000,00 kuna. Nekada je nešto bilo povučeno, nekada nije. U 
cijelosti se  nikada ti iznosi nisu povlačili do  2014. godine. 
 Još 2013. godine smo se dogovorili  da će se i točno  se to realiziralo,  2014., 2015. 
godine investirati u  Istru 1.250.000.000,00  plus  1.500.000.000,000 kuna i tako  bi. Ne 
jedanput sam rekao i za ovom govornicom  ne za ovom govornicom da je možda gospodin 
Milanović, u ono vrijeme premjer,  najlošiji premijer kojeg je imala   RH, ali bez njega teško 
da bi došlo do gradnje ove  Opće bolnice u Puli. I nikada više sredstava prema Istri nije 
krenulo o u njegovom mandatu. I to se dogodilo u ono  vrijeme kada smo se krstili  sa 
izrazima  kiler, mafijaš i tome slično, kada su ministri naprosto... 
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 /Predsjednik, ma dajte, gospodin Kajin, promijenite, barem za zadnjoj sjednici 
retoriku, molim vas lijepo, Prestanite.../. 
 Što vas to toliko opterećuje ?    
 /Predsjednik, pa opterećujete sve ove ljude ovdje, (Kajin, ne,  nego  vas) opterećuje  
one koji  će nas gledati, opterećuje me način  vašeg izražavanja i  korištenje neumjesnih 
izraza na ovoj skupštini. Prestanite s time/. 
 Samo  želim podsjetiti. Kojih izraza? 
 /Predsjednik, vratite se na temu, na prijedlog ove Odluke o kojoj danas govorimo/. 
 Govorim o toj Odluci, govorim o... 
 /Predsjednik, ne, govorite o  svemu i svačemu. Izvolite se vratiti  na  temu, inače  ću 
vam uzeti riječ: 
 Pa, ne bi, vjerojatno, ni prvi puta, ali malo prije smo vidjeli kako  izgleda ta vaša  
demokracija. 
 /Predsjednik, ali će biti  zadnju, vjerojatno/. 
 Ali, će biti zadnji, vjerojatno/. 
 Vjerojatno i će. 
 /Predsjednik, govorim vam za  vaše dobro/ 
 Ma, nego, i ja tebi isto 
 /Predsjednik, .ja vama ,  a ne tebi/. 
 Trebao  bi biti puno, puno tolerantniji., moglo je biti i gore. 
  
 PREDSJEDNIK, ipak je imalo učinka. 
 Riječ ima vijećnik Tedi  Chiavalon, isprava krivog navoda. Znači, nema kraja, ipak. 
 
 TEDI CHIAVALON, ja  bih samo htio podsjetiti  na jednu  stvar, da bez bez ove 
Županijske skupštine, ne u ovom sazivu, nego puno prije, bez svih župana do sada, prvi koji 
je pokrenuo Ivan Jakovčić, nakon njega Valter Flego, danas se bolnica  ne bi delala, jer 
zapamtite da se nije napravila  bolnica u Mostaru, prije su se  financirale neke  druge 
institucije izvan granica  Republike Hrvatske prije nego ča je bilo ki pensa na Opću bolnicu 
Pula. Da mi nismo prontali sve karte, da mi nismo napravili sve ča je bilo u moći Županije i 
doveli ih do situacije biti ili ne biti Milanović sigurno  se ne bi bio sjetio pulske bolnice, kao što  
se ne se ne sjete drugih  stvari. Tako da bez ljudi iz  Istre, bez ljudi koji su m razmišljali  o 
Istri, koji  svaki  dan se zbude i  gredu  spati s Istrom, pulske Opće bolnice  ne bi bilo, jer se 
bolnica u Mostaru učinila prije od one u Pule.  
 
 Pošto se više nitko nije javio za  riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje riječ 
Županu IŽ  da odgovori na postavljena pitanja. 
 
 ŽUPAN IŽ,  vijećnica Tanja Vrbat Grgić je postavila pitanje oko egzaktnog iznosa  
financiranja . 300.000.000,00 kuna  bilo je osiguran temeljem javnog nadmetanja i o je dobila 
Erste banka. Drugih 300-000.000,00 kuna HABOR i to je danas točka dnevnog  reda, 
ukupno 600.000.000,00 kuna. Od 600.000.000,00 kuna država preuzima temeljem 
Sporazuma Županije i države 75 %,a Županija zajedno sa gradovima i općinama 25 %. To je  
150.000.000,00 kuna . Od tih  150.000.000,00  kuna od tih 25 %, matematika je takva i 
sporazumi  već idu na gradska vijećima da jednu trećinu preuzimaju  gradovi i općine, a dvije 
trećine Istarska županija. U konačnici  gradovi i općine otplatili  bi  na  18 godina  
50.000.000,00 kuna svi gradovi i sve općine. Dnevno  nam pristižu Odluke gradskih vijeća 
koje zbog istarske solidarnosti uključuju  se u taj projekt i vjerujem da će apsolutno   svi, kao 
što  u par navrata na koordinacijama i načelnika i gradonačelnika pristali se uključiti u taj , 
kako  smo više puta rekli, sveistarski projekt. 
 Ono što isto tako odgovoriti, bilo je pitanje, gospodina Damira Kajina oko dugova. O 
tome i u četvrtaka kada je sam ministar zdravlja bio u Puli sam imao prigode  razgovarati sa 
ministrom Kujunđićem, a danas naša Opća bolnica u  Puli duguju negdje oko  50.000.000,00 
kuna . To je ono što je ostalo nesanirano. Sutra je veliki sastanak upravo  sa ministrom , ne  
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samo  naše bolnice, nego svih hrvatskih bolnica o tome  da vidimo na koji način će se 
pristupiti rješavanju  takvih problema, jer vjerujte druge hrvatske bolnice, a to znam iz  
razgovora na  izvršnim odborima Hrvatske zajednice županija, druge hrvatske bolnice puno, 
puno više grcaju u dugovima, odnosno imaju  veće dugove. Dakle,  nakon tog  sastanka 
očekujem  daljnje smjernice i očekujem jedno pozitivno razrješenje i tog  duga. koji  trenutno 
postoji, a koji je, kao što sam rekao, oko  50-000.000,00 kuna.  . . 
 I zadnje pitanje koje je gospođa Tanja Vrbat Grgić postavila  tiče se  Odluka koje je 
Skupština IŽ donijela pred dvije skupštine, a koje danas ne stavljamo van snage budući da 
se još nisu ni  aktivirale   te Odluke koje daju ovlasti meni kao izvršnom tijelu u  trenutku kada 
više ne postoji Županijska skupština IŽ. Županijska  skupština IŽ je još konstituirana i 
pravomoćno donosi valjano  sve Odluke, a   20-04.2017. godine, kako je i Vlada RH  prošli 
četvrtak rekla, 20.04.2017. godine se rasformiraju županijske skupštine i gradska vijeća i ta 
Odluka koju  ste vi meni  dali  suglasnost aktivira  se 20.04.2017. godine i  traje  dok traje taj  
vakuum nepostojanja Županijske skupštine- U tom trenutku  ako Opća bolnica ili neka druga 
institucija  želi ići u  neku nabavu rob, usluga, odnosno robe, što očekujem da će biti, u tom 
trenutku, ja sam ovlašten to potpisivati kako  ne bih kočio samu izgradnju i opremanje 
bolnice,  a nakon toga kada se Županijska skupština opet konstituira sve ćete, kao  što i piše 
u članku i kao što sam par puta rekao već rekao dobiti na klupe da onda bude zajamčena  ta 
transparentnost u  radu mene kao izvršnog  tijela. 
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka o davanju 
suglasnosti  za zaduživanje Opće bolnice Pula za izgradnju  nove Opće bolnice u Puli,   te 
nakon glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno donijela 
 
+    Z A K L J U Č A K        
         
o davanju  suglasnosti za zaduživanje Opće bolnice Pula za izgradnju  nove Opće 
bolnice u Puli           
 
 AD – 4 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na   
    sklapanje ugovora o nabavi interventne radiološke angiosale 
     sa stropnim stativom za Opću bolnicu Pula 
 
 Skupština je  bez  rasprave jednoglasno donijela  
 
     O D L U K U  
 
o davanju prethodne suglasnosti na sklapanje ugovora o nabavi interventne 
radiološke angiosale sa stropnim stativom za Opću bolnicu Pula 
 
 AD – 5 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na   
    namjeravane nabave Opće bolnice Pula u vrijednosti iznad 1.000,000 kuna 
 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog reda je dala Sonja Grozić Živolić, 
pročelnica  pravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ. 
 
 SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ,  u ovoj  točci  dnevnog  reda navodi se da je  Opća 
bolnica  sukladno  o Zakonu o javnoj nabavi donijela  svoj plan nabave za   2017. godinu. U 
smislu za lakše realiziranja tog plana nabave dostavila  je te namjeravane nabave u  2017. 
godini  izvadak za  sve nabave koje su vrijednosti iznad milijun kuna za što je po Statutu 
Istarske županije potrebna suglasnost osnivača. Isto  tak navodi se i u ovom aktu kako je  
Opća bolnica u obavezi  ishodovati  suglasnost ministra zdravlja za  sve nabave u vrijednosti 
iznad 750.000,00 kuna. sukladno Pravilniku o kategorizaciji medicinsko-tehničke  opreme 
zdravstvenih ustanova.  Ove se sve nabave zapravo namjeravaju  realizirati  iz  sredstava 
fondova  EU . Za svaku pojedinačnu nabavu i  sklapanje ugovora Opća bolnica će također 
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tražiti suglasnost osnivača i  tada postaje obavezna i vrijedi onaj akt kojim smo tu   
suglasnost i tu  nadležnost, odnosno vi ste prije dvije sjednice  Skupštine IŽ predali  Županu  
Istarske županije.                          
   
 TANJA VRBAT GRGIĆ, SDP,  iz ovog akta zanima me je slijedeće. Prvo, nisam 
vidjela koje su  nabave, nekakav popis, kažete da ga imate, da imate popis  tih stvari koje 
treba nabaviti sukladno planu  nabave. 
  A drugo je da od milijuna kuna nadalje  može biti i ola milijarde, i milijun  pol kuna i 
pet milijuna kuna.,  tako  da mi je malo preopćenita ta Odluka, znači, od milijun kuna do 
koliko ?.Kada smo se okupili  da i  malo diskutiramo. . 
 
 PREDSJEDNIK, kaže : možda niste vidjeli, ali u prilogu materijala  vam je popis. 
/V.Vrbat, poslije talijanskog prevod. To nisam  vidjela, pa se ispričavam/.  
 Da svima bude jasno, da malo pomognem, to je aviografski uređaj za dijagnostički 
intervensku koronografiju,  video  endoskop, endoskop., aparat za endoskopsku ultra zvučnu  
dijagnostiku, uređaj prolazni za pranje i  dezinfekciju,   endoskopski  stup za  gastroskopiju, 
endoskopski stup za kolonoskopiju. Ako  netko nije vidio  da bude jasno o čemu  se radi. 
 
 Pošto se više nitko  ne javlja  riječ PREDSJEDNIK. zaključuje raspravu i daje na 
glasanje  točku AD – 5 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na namjeravane 
nabave Opće bolnice Pula u vrijednosti iznad 1.000,000 kuna, te nakon glasanja utvrđuje da 
je  Skupština jednogllasno donijela 
 
     O D L U K U 
 
o davanju prethodne suglasnosti na namjeravane nabave Opće bolnice Pula u 
vrijednosti iznad 1.000,000 kuna 
 

AD – 6 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku  
    Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja – Case della salute dell'Istria 
kojom se prihvaća Ugovor o osnivanju prava građenja u svrhu izgradnje zgrade 
zdravstvene namjene u Vodnjanu 

 
 Skupština je  bez rasprave jednoglasno donijela 
 
     O D L U K U 
 
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Istarskih domova 
zdravlja – Case della salute dell'Istria kojom se prihvaća Ugovor o osnivanju prava 
građenja u svrhu izgradnje zgrade zdravstvene namjene u Vodnjanu 
 
 AD -  7 Prijedlog  Pravilnika o provedbi postupka  jednostavne nabave 
  
 Obrazloženje za ovu  točku  dnevnog  reda je dala pročelnica Službe za javnu  
nabavu IŽ Margareta  Stipančić. 
 
 MARGARETA STIPANČIĆ, obveza donošenja ovog akta proizlazi iz odredbi  Zakona 
o javnoj nabavi koji je stupio  na snagu 01.01.2017. godine. Zakon je u članku  12. utvrdio 
vrijednosne nacionalne pragove  na koje se ne primjenjuje Zakon o  javnoj o nabavi na 
nabave manje od  200.000,00 kuna za robu i usluge, odnosno manje od  500.000,00 kuna za 
radove. Zakon uvodi novu  terminologiju i naziva takvu nabavu jednostavnom nabavom.                  
 Člankom 15. istoga Zakona propisan je obveza  javnih naručitelja da takvu  nabavu 
urede  općim aktima. Novi  termin je opći akt u odnosu  na raniji važeći zakon koji je 
propisivao donošenje samo akta o jednostavnoj nabavi.  
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 Odredbom članka 447 zakona propisana je obveza  naručitelja da akte donesene 
prema ranije donesenim propisima usklade s odredbama novog Zakona o javnoj nabavi i to u  
roku od  6 mjeseci, u protivnom  takvi akti prestaju  važiti po  samom zakonu. 
 Slijedom navedenog, a kako se radi o općem aktu ovaj prijedlog akta upućen je 
predstavničkom tijelu na usvajanje. 
 
 PREDSJEDNIK, znači, postao je  sada  opći  akt i on je u ingerenciji Skupštine i ja 
sam odlučio, neovisno što je možda to i novi saziv mogao napraviti da ga, pošto  smo već  
sazvali Skupštinu, da ga  stavimo na dnevni  red i da  donesemo ta akt.  
 Otvara  raspravu a klubove  vijećnika, za koju se javlja  vijećnica Tanja Vrbat Grgić, u 
ime Kluba vijećnika SDP-SDSS-SDA Hr. 
 
 TANJA VRBAT GRGIĆ,  pokušala sam otvoriti staru Odluku, ali nisam uspjela na 
našim Internet stranicama i Službenih novina  broj 5 od ove godine naći, tako da nisam  ih 
uspjela usporediti da li  se mijenja samo naziv.  Uglavnom nama se čini sporan članak 7. 
koji kaže da se postupak takve nabave  za iznose do 500.000,00 kuna , u zadnjem stavku, 
kada gledamo iznimke, kaže da može biti upućen poziv za pružanje usluga i samo  jednom 
ponuditelju, znači, do  500.000,00 kuna, ako sam dobro shvatila i samo jednom , razumjela, 
ponuditelju. u iznimnim nekakvim slučajevima, što mi  se  čini dosta sporo. Recite mi   ako je  
u zakonu  tako što predviđen. Meni je to  zaista sporno da može na svoju  ruku Župan, 
proizlazi iz ovoga, da može do  500.000,00 kuna u  slučaju  nekakve hitnosti ili  drugih 
objektivnih i subjektivnih  razloga, što je ovako nešto dosta  apstraktno rečeno. Govorim o 
članku 7.,  trećem stavku, svim ovim alinejama. Iznimno iz stavka  1. ovog članka može se 
zatražiti jedna  ponuda u slučaju, takvih nekakvih slučajeva, gdje može biti to vrlo   
subjektivno napisano, odnosno može biti  tumačeno. 
 U druga dva članka se spominje  da  ponuda može da ponuda može, ali i  ne mora  
biti objavljena, odnosno zahtjev za ponudom na  web stranicama  županije., a ja smatram da 
bi  trebala biti objavljena. Molim pročelnicu  Službe za  javnu  nabavu da mi objasni članak 7. 
pa ćemo dalje raspravljati.   
    
   MARGARETA STIPANČIĆ, što se tiče objave na web stranici, na web stranici 
postoje  dva Pravilnika, sada važeći i ranije važeći u Odjeljku javne nabave. Razlika je u  
tome što je dosadašnji Pravilnik donio Župan s obzirom da kako sam ranije rekla obveza 
donošenje akta nije propisivala obvezu donošenje općega akta, nego  samo akta. Ta  dva 
Pravilnika još uvijek stoje, a Pravila provedbe su potpuno prepisana iz tog Pravilnika. Dakle, 
nema nikakve  razlike 
 Što se tiče ovih iznimki  vidljivo vam je da se radi o nekakvim posebnim nabavama, 
nije to  odluka župana u  svakoj nabavi  da li će se na jednu ili na  tri ponude, radi  o nekim 
specifičnim, dakle, konzultantske, specijalističke . tehničke, umjetničke itd. U pravilu redovno 
se ide na tri ponude, a čak i objavom na webu. Osim toga zakon ne propisuju nikakva 
posebna pravila, to je individualno na svakom pojedinom naručitelju. 
 
 PREDSJEDNIK, čuli smo   obrazloženje, a  rasprava je zaključena, ali dobro, izvolite 
gospođo Vrbat, imate riječ. 
 
 TANJA VRBAT GRGIĆ, SDP, mi  bismo voljeli  da se ovo  malo bolje  definira  ova 
općenitost ove iznimke. Nisam mogla vidjeti  staru Oluku da vidim da li se  samo nadležnost 
Skupštine promijenila ili je  samo ova provedba. Kada  bismo htjeli biti zlobni onda bismo 
pozvali  vijećnike opozicije da napuste sjednicu, jer Klub vijećnika  vladajućih nema većinu za 
izglasavanje ovakve Odluke, pa ja kažem  da naš  Klub neće glasati za ovaj Pravilnik, koji 
može donijeti i  slijedeća Skupština, a apeliram i na ostatak opozicije da ne glasa . 
 
 PREDSJEDNIK,  kad bih ja bio zloban onda bih rekao  da vi niste dali nikakve 
amandmane ni prijedloge izmjena ovog Pravilnika, pa čak i kada bismo htjeli  ne možemo 
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formalno o tome  raspravljati. Meni je žao, ali ako  ste imali primjedbe onda ste trebali to i po  
našem Poslovniku predložiti. Čak i da želim sada ne mogu i moram dati na glasanje. 
 Nakon glasanje  utvrđuje da je Skupština  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i 6 «SUZDRŽANI» glasova usvojili 
  .. 
     P R A V I L N I K  
 
                              o provedbi postupka  jednostavne nabave 
 
 Ovime je iscrpljen dnevni red. 
 Zahvaljuje na prisustvu na ovoj  sjednici koja je stvarno posljednja u ovom mandatu. 
 Hvala na suradnji i  uspješan rad u ovom mandatu. 
 Svako dobro, ogni  bene. 
 Sjednica je zaključena u 11,30 sati. 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO:                                                           PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                   VALTER DRANDIĆ 
. 


